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Forslag til Aarhus Automobil Sports generalforsamling 

 

Jeg foreslår, at klubben i fremtiden – fra 2022/23 og frem – overgår til at anvende Betalingsservice 

til betaling af klubkontingent, så medlemmerne kan tilmelde sig automatisk betaling. 

 

Jeg mener, at vi med en Betalingsservice-løsning kan fastholde medlemmerne og reducere 

arbejdspresset for bestyrelsen og specielt kassereren, som der jo på et tidspunkt skal findes en 

afløser for. 

 

Jeg har to bevæggrunde for forslaget: 

 

Som webmaster modtager jeg via kontaktformularen på hjemmeside henvendelser om 

genindmeldelser fra folk, som ikke har haft licens i den forgangne sæson, men nu skal ud at køre, 

men har glemt at betale klubkontingent. Og henvendelserne kommer ofte lige op til en 

løbsweekend. 

 

Jeg har siden 2014 været redaktør af Autosport, og her har jeg oplevet, at trykoplaget på sæsonens 

seks numre er vidt forskellige. Oplaget på årets første nummer udgør således blot 55-65 procent af 

oplaget på årets sidste nummer, hvilket understreger fænomenet med, at medlemmerne i mange 

klubber ikke automatisk fortsat er medlemmer. Dette fik mig til at undersøge tingene, og her fandt 

jeg frem til en række klubber, som efter henholdsvis to og fire måneder i kalenderåret 2021 

forholdsvis hurtigt kom op i nærheden af slutmedlemstallet for kalenderåret 2020. Eksempelvis 

anvender ASKH og HMS begge Betalingsserviceløsningen. Jeg udformede en artikel om emnet, 

som kan læses her: https://issuu.com/dasu/docs/autosport_20210906/30 . 

 

 

Morten Alstrup 
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